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Nu er tiden kommet, hvor rigtig mange både skal på land og stå 
vinteren over. Det er jo blevet lidt for vådt og koldt til sejlture på 
havet.                                                                                      
Tja – vådt og koldt - det har det måske været det meste af 
sommeren også, så det har da ikke været det bedste sejlvejr i år. 
Håber på godt vejr næste sommer. 
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